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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LIX/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

wraz z Komisją ds. Wsi i Gospodarki Rolnej  

 

Posiedzenie w dniu 28 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:48 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Rewizyjnej 
Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Mięczakowski. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia 

Gminy Anna Tomczyk, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Kierownik 

Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej 

Stanisław Polasz, Prezes Zakładu wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański,  Prezes 

Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny, Prezes Prudnickiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Mirosław Czupkiewicz, Prezes SIM Opolskie Południe Arkadiusz 

Karbowiak, Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski 

 

 

 

b) Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej w miesiącu czerwcu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2. Zaopiniowanie informacji o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2022 rok miejskich 

spółek prawa handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

a) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) 
Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski zapytał czy na składzie ZEC został 

jeszcze opał, który Gmina zakupiła, a nie został sprzedany? Jakie są zamiary względem 

opału?  

Prezes Stanisław Polasz odpowiada, że ZEC ma role składowiska, natomiast dysponentem 

jest gmina. Wszystko zależy od tego jakie gmina podejmie kroki. Najwięcej jest ekogroszku, 

jest jeszcze groszek oraz najmniej węgla orzecha. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski skierował pytanie do burmistrza: jakie 

zamierzenia ma gmina względem tego węgla?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak opowiedział, że sprawa jest bardzo złożona. Gmina nie może 

dysponować węglem w sposób łatwy. Planowano sprzedać węgiel do spółek, jednak sprawa 

utknęła w ministerstwa. Istnieje jeszcze opcja, że węgiel zostanie zwrócony do PGG. Na 

dzień dzisiejszy trudno odpowiedzieć na to pytanie.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

 

Komisja Rewizyjna w chwili obecnej nie ma quorum. 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) 
Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski zapytał czy firma, która wykonywała 

zadanie budowy kanalizacji w Szybowicach otrzymała wszystkie transze za faktury?  

Prezes ZWiK Adam Szczepański  odpowiedział, że wszystkie wystawione faktury zostały 

uregulowane. W przyszłości do uregulowania zostanie jeszcze jedna faktura na kwotę około 

2 700 000 zł.  

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek oznajmił, że na poprzednich etapach budowy 

kanalizacji pojawiły się zapadliska na nowej nawierzchni. Zapytał czy wykonawca dał na te 

roboty jakąś gwarancję? 
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Prezes ZWiK Adam Szczepański oznajmił, że nie miał wcześniej takich informacji. 4 

września będzie rozpoczynany odbiór końcowy, więc na pewno cała trasa będzie sprawdzona, 

jeśli coś będzie nie tak to firma będzie musiała dokonać poprawek.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

 

Komisja Rewizyjna w chwili obecnej nie ma quorum. 

 

c) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) 
Radny Stanisław Mięczakowski zabrał głos odnośnie kontroli przeprowadzonej w ZUK.  

Kontrola została przeprowadzona przez Panią audytor z Gminy. Jest to bardzo obszerny 

materiał w związku z czym komisja rewizyjna dopiero na sesji wrześniowej podejmie decyzje 

dotyczącą wyników kontroli. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Komunalnej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

 

Komisja Rewizyjna w chwili obecnej nie ma quorum. 

 

d) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

1393) 
Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy są zaległości finansowe jeśli chodzi o płatności 

pomiędzy poszczególnymi spółkami gminnymi a TBS?  

Prezes Mirosław Czupkiewicz  odpowiedział, że jeżeli chodzi o wywiązywanie się z 

wzajemnych zobowiązań nie ma zaległości pomiędzy spółkami. Są natomiast problemy na 

linii należności do spółek mieszkaniowych, którymi TBS administruje.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 1393) przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

 

Komisja Rewizyjna w chwili obecnej nie ma quorum. 

 

/do posiedzenie dołączył radny Marcin Krasoń/ 

  

e) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) 
Prezes SIM Opolskie Południe Arkadiusz Karbowiak przedstawia sprawozdanie. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy Nysa należy również pod SIM Południe? 

Prezes Arkadiusz Karbowiak  odpowiedział, że nie.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy jeśli odpowiednia ilość osób zadeklaruje do 

września swoją chęć to kiedy ruszy realizacja zadania?  

Prezes Arkadiusz Karbowiak odpowiedział, że jeśli znajdą się chętni to kolejnym 

kluczowym etapem będzie uzyskanie kredytu. Gdyby procedury pozyskania kredytu 

przebiegły pomyślnie wówczas w okolicy grudnia można by było ogłosić procedurę 

przetargową na wyłonienie wykonawcy. Końca inwestycji można by się spodziewać na 

przełomie zimy/wiosny 2026 roku.     

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że dwa lata temu gmina wchodziła w podobny 

układ i w tym roku miała oddawać pierwsze mieszkania pod klucz, a realia są zgoła inne. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

f) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 1395) 
Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że składał interpelację dotyczącą 

skomunikowania  bliskich miejscowości jak Niemysłowice i Łąka Prudnicka czy też 
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Moszczanka za pomocą transportu publicznego. W odpowiedzi dostał informację, że 

wszystko zależy od związku powiatowo – gminnego. Radny poprosił o poradę w jaki sposób 

można dojść do takiego porozumienia? Jakie czynności przedsięwziąć, aby doszło do takiego 

skomunikowania?  

Prezes PKS Głubczyce oznajmił, że pomysłów może być kilka - wnioskować do związku 

pogranicze o rozszerzenie komunikacji, jednak trzeba brać pod uwagę to czy będzie na tyle 

pasażerów, aby te kursy się kalkulowały.  Druga możliwość jest taka, że może zostać 

rozszerzona komunikacja miejska na pobliskie miejscowości.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poruszył temat tego, że na 

przystankach w miejscowościach wiejskich nie ma aktualnych rozkładów jazdy.  

Prezes PKS Głubczyce oznajmił, że brak rozkładów zgłaszają kierowcy lub sołtysi i 

wówczas rozkłady są aktualizowane. Cyklicznie nie jest to robione. 

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek  poruszył temat tego, że często autobusy jadą przed 

czasem. Gdzie można składać takie zażalenia?  

Prezes oznajmił, że nie jest to prosta sprawa, jednak problem można zgłosić do kierownika.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Informacji PKS Głubczyce (druk nr 1395) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi  Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXII Sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 
Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omawia Zastępca Naczelnika 

Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 
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a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1399) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

(druk nr 1399) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej 

(druk nr 1402) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej (druk 

nr 1402) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1403) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

g-r) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1404-1414) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1404-

1414) blokiem kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a-e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415) 

Projekty uchwał omówił naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek. Radni dyskusji 

nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415-1419). Blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 1423) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka – 

Witkowska.  

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek poruszył kwestie związaną z kompostownikami na 

terenach wiejskich (wypowiedź nie została nagrana)  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy są złożone jakieś deklaracje 

odnośnie kompostowników?  

Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że 

na dzień dzisiejszy takich deklaracji jest 22, czyli większego zainteresowania nie ma.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak dodał, że po rozmowie z wnioskodawcą projektu uchwały, w 

związku z planowanym wejściem w życie ustawy, ta uchwała  nie jest pełna, więc na sesji 

zostanie złożony wniosek, aby wdrożenie uchwały nastąpiło od 1 stycznia 2024 r. W 

międzyczasie podejmowane będą uchwały, które będą jakby urealniały przepisy z ustawą. 

Radni podjęli dyskusję na temat tego, jakie odpady mogą trafiać do pojemników z odpadami 

BIO.  
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Burmistrz wyjaśnił, że do pojemnika z odpadami BIO nie można wrzucać przetworzonego 

jedzenia. Można tam wrzucić skórkę z banana, czy obierki z ziemniaków, nie można 

natomiast wrzucić mięsa, kości, ani resztek zupy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1423) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) 

Projekt uchwały omawia Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

Projekt uchwały omawia Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) 

Projekt uchwały omawia Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) 

Projekt uchwały omawia Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) 

Projekt uchwały omawia Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) 

Kwestie związane ze skargą przedstawił Sekretarz Marek Radom. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429).  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

PRZECIW (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Przewodniczący poprosił o reasumpcję głosowania, w związku z omyłkowym głosowaniem 

radnego. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1430) 

Członkowie Komisji odstąpili od głosowania w sprawie.  

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) 

Projekt omawia Rady Stanisław Mięczakowski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 
Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat odpowiedzi na swoją interpelację.  

Skarbnik Wioleta Zator powiedziała dlaczego odpowiedź jest udzielona w taki, a nie inny 

sposób. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Andrzej Gajewski poruszył temat 

przeprowadzonego przeglądu rowów melioracyjny odnośnie przeglądu rowów. Przedstawił 

protokół ze spotkania. Oznajmił, że w przeglądzie uczestniczył prócz niego jeszcze radny 

Rafał Bolibrzuch oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak. 

Naczelnik Szymon Kroczak przedstawił zakres robót wykonanych oraz planowanych na 

poszczególnych odcinkach.  

Sołtysi wraz z radnymi podjęli dyskusję dotyczącą dalszych remontów koniecznych do 

wykonania. Odstąpili jednak od tworzenia harmonogramu. Uznano, że protokół jest 

wystarczającym dokumentem, a prace będą wykonywane zgodnie z pilnością oraz 

możliwościami finansowymi. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

Zastępca Przewodniczącego  

Komisji Rewizyjnej 

 

Stanisław Mięczakowski 

 

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


